
ZAPISNIK 

 

sa 11.  sjednice Općinskog vijeća Općine Zadvarje održane dana 20.09.2023. godine (petak) u 19,00 sati u 

prostorijama vijećnice Općine Zadvarje (Svete Kate 28) . 

 

Nazočni vijećnici:                                Odsutni vijećnici:                             Ostali nazočni: 

Toni Popović                                         Anamarija Krnić                            načelnik : Ivan Krželj 

Mate Popović                                                                                 
Filip Kvasina                                                             Pročelnica : Asija Šošić 

Ajda Bajić 

Antonija Čizmić 

Ivan Bajić 

                                                                                      

Sjednicu otvara predsjednik Općinskog vijeća Općine Zadvarje Toni Popović ,  pozdravlja nazočne  ; utvrđuje 

da su pozivi i materijali za sjednicu Vijeća  vijećnicima podijeljeni na vrijeme te da je sjednici nazočan dovoljan 

broj vijećnika za donošenje pravovaljanih odluka; predsjednik Vijeća pita vijećnike imaju li  prijedloga  za 

izmjenu ili dopunu dnevnog reda . 

Za riječ se javio vijećnik Filip Kvasina koji je predložio da se uvrsti nova točka dnevnog reda:“Revizija 

postojeće Procjene ugroženosti od požara za Općinu Zadvarje i općinu Šestanovac“ budući da postojeća nije 
obuhvatila sve postojeće objekte značajne za procjenu. 

Predsjednik općinskog vijeća ga je upozorio da sukladno poslovniku ne može predlagati dopunu dnevnog reda 

budući da nema kvalificiranu većinu za predlaganje,te da svoj prijedlog može provesti kroz vijećničko pitanje. 

Budući da nije bilo daljnjih prijedloga ,predsjednik općinskog vijeća stavlja na glasovanje predloženi dnevni red 

 -  vijećnici  sa 5 glasova „ZA“ I 1 glas „PROTIV“ usvajaju dnevni red i to  kako slijedi : 

 

 

D N E V N I        R E D 

 

 

1.Usvajanje zapisnika sa 10.sjednice općinskog vijeća 
2.Prijedlog Odluke u svezi izvješća o izvršenju proračune općine Zadvarje za period od 01.01 2023-30.06.2023 

3.Prijedlog zaključka o ispravci tehničke greške u Izmjenama i dopunama UPU gospodarske zone Zadvarje II 

4.Vijećnička pitanja i poticaji 

 

 

Ad.1. 

 

Ovjera  zapisnika sa10. sjednice Općinskog vijeća Općine Zadvarje –  zapisnici su vijećnicima podijeljeni na 

vrijeme ; predsjednik Vijeća pita vijećnike imaju li primjedbi na zapisnik  pa  kako nitko od vijećnika nije imao 

primjedbu , sa 5 glasova ZA i glas Protiv  se  donosi  

 

Zaključak 

 

Usvaja se  zapisnik sa 10. sjednice Općinskog vijeća  Općine Zadvarje . 

 

Ad.2. 

 

Polugodišnje izvješće za period I-VI 2023.  -  kako  su materijali za polugodišnje izvješće podijeljeni uz poziv za 

sjednicu načelnik kao izvjestitelj  pita vijećnike imaju li upite vezano za izvješće; vijećnici nisu imali posebno 

pitanja pa je načelnik pojasnio određene stavke :posebno prihode koji su veći zbog prodaje zemlje u 

gospodarskoj zoni, na određenim aktivnostima će rashodi biti  veći te će se iste korigirati rebalansom 

proračuna, također u izvršenju proračuna na rashodovnoj strani je dva puta knjižen račun u iznosu 20.688,15 € 

tako da se ukupni rashodi moraju umanjiti za taj iznos; konstatira da su vijećnici primili na znanje polugodišnje 
izvješće ,te sa 5 glasova „ZA“ i 1 glas PROTIV i usvojili 

 

Ad.3. 

 

Prijedlog zaključka o ispravci tehničke greške u Izmjenama i dopunama UPU gospodarske zone Zadvarje II 

Načelnik je obrazložio tekst zaključka koji su vijećnici dobili u materijalima ,a isti je potreban radi ishodovanja 

građevinske dozvole radi izmještanja dalekovoda iz gospodarske zone, izmještanjem dalekovoda oslobodio bi se  



10 parcela;Budući da nije bilo daljnjih pitanja predsjednik vijeća je stavio na glasovanje zaključak  vijećnici su 

sa 5 glasova ZA i 1 glas PROTIV  donijeli 

 

Zaključak 

o ispravci tehničke greške u Izmjenama i dopunama UPU gospodarske zone Zadvarje II 

 

 

                                                   
 

Ad.4. 

 

Vijećnička pitanja i poticaji – vijećnik Filip Kvasina  obrazlaže svoj prijedlog da se treba napraviti revizija 

postoje Procjene ugroženosti od požara za općinu Zadvarje i Šestanovac iz razloga što u istoj nisu navedeni svi 

poslovni objekti,a da jesu Procjena bi imala drugačiji sadržaj,te bi iz nje proizlazile i druge obveze za općinu i 

DVD. Vijećnik uručuje vijećnici Ajdi Bajić i vijećniku Ivanu Bajiću  svoj prijedlog sa obrazloženjem,budući da 

postupak donošenja procjene datira još prije 2 godine,te da oni nisu upoznati sa ciljem Procjene da se u stvari 

ukinu 2 radna mjesta u DVD-u, a da su postupak već onda pokrenuli Mate Popović i Toni Popović. Također 

navodi da u procjeni nije obuhvaćeno oko 70% objekata na području općine.  Na to mu je replicirao načelnik da 

kafić ni restoran ne predstavljaju bitnu ugrozu za da bi se posebno navodili u Procjeni. Predsjednik Vijeća je 
također replicirao da određeni stručni ljudi koji su radili procjenu znaju svoj posao. 

Nakon toga je vijećnik Filip Kvasina  zatražio da mu se dostavi: 

 

- Glavni projekt radova na šetnici na Gubavica ,troškovnik ,građevinsku dozvolu  sve u papirnatom 

Obliku 

- Troškovnik radova dječjeg igrališta u papirnatom obliku 

- Glavni projekt i troškovnik ceste u radnoj zoni u papirnatom obliku.. 

 

Načelnik je replicirao da ima pravo na jedno pitanje i od svega traženo da kaže što od navedenog točno želi tj.za 

koji točno projekt/aktivnost želi projektnu dokumentaciju. 

Vijećnik Kvasina je onda zatražio da mu se dostavi kompletna dokumentacija za Projekt Šetnice. 
Načelnik je replicirao da će se ista dokumentacija dostaviti u digitalnom obliku zbog obima iste, a da vijećnik 

ima pravo uz najavu istu dokumentaciju pogledati u prostorijama općine, te da će se za projekt Šetnice dostaviti 

Glavni projekti, troškovnici, Rješenje da je projekt prihvatljiv za ekološku mrežu te Mišljenje ureda za izdavanje 

dozvola u Omišu da se navedeni projekt može izvoditi bez ishođenja Građevinske dozvole.   

 

Predsjednik općinskog vijeća se zahvalio  nazočnima na sudjelovanju u raspravama  i zaključuje 11. Sjednicu 

Općinskog vijeća . 

 

Završeno u 19,40 sati  

 

                                                                                                              Predsjednik 

                                                                                                          Općinskog vijeća  
                                                                                                            Toni Popović v.r. 

 

 

Klasa:021-01/23-01/11 

UrBroj:2155/04-01-23-5 

Zadvarje, 20.09.2023 

 

Zapisničar : 

Asija Šošić  

 

REPUBLIKA HRVATSKA 

SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA ZADVARJE 

OPĆINSKO VIJEĆE 

 
 

 
 


